
Zápisnica zo 17. zasadnutia OZ 
konaného dňa 12.03. 2013  

 
 
 
 
Prítomní :    podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnení:  Alfréd Németh 
Návrhová komisia :   Ing. Ján Majtán,  Jozef Badala 
Overovatelia zápisnice :  Ing. Jozef Zakar, Bálint Dóczé 
Zapisovateľka :   Ing. Zuzana Kovácsová 
 
 
 
Program : 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
3. Kontrola plnenia uznesení z 15. zasadnutia OZ 
4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 
5. Správa hlavného kontrolóra obce o poskytnutí dotácií z rozpočtu obce za rok 2012   
6. Inventarizácia majetku a záväzkov príspevkovej organizácie VPS obce Svätý Peter 
7. Inventarizácia obce 
8. Rozpočet obce za rok 2012 
9. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 
10. Interpelácie 
11. Aktuálne otázky a diskusia  
12. Návrhy uznesení 
13. Záver 

 
 
 
1. Otvorenie  
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý privítal všetkých  
členov OZ a obyvateľov obce. Po  prečítaní programu jednania zasadnutia sa spýtal poslancov, či 
má niekto pripomienky alebo pozmeňujúci návrh. Nakoľko žiadne pripomienky ani pozmeňujúce 
návrhy neboli, starosta obce dal programové body v predloženom znení na hlasovanie.   
Hlasovanie : poslanci jednohlasne v počte 6 súhlasili  s programovými bodmi. 
Na konci tohto programového bodu prišiel jeden p. poslanec Ing. J. Majtán. 
 
2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
 
Ing.Jobbágy J. dal hlasovať za členov návrhovej komisie . 
Hlasovanie : 5 poslanci prijali osoby návrhovej komisie, 2 poslanci sa zdržali hlasovania. 
Ing.Jobbágy J. dal hlasovať za  overovateľov zápisnice . 
Hlasovanie : 5 poslanci prijali osoby  overovateľov zápisnice, 2 poslanci sa zdržali hlasovania. 
Ing.Jobbágy J. dal hlasovať za osobu zapisovateľa . 
Hlasovanie : poslanci jednohlasne v počte 7  prijali osobu zapisovateľa . 
 
 
 



3. Kontrola  plnenia uznesení z 15. zasadnutia OZ  
 
Kontrolu plnenia uznesení z 15 zasadnutia prečítala prednostka úradu.  
Počas tohto programového bodu prišiel p. poslanec Tibor Hamran. 
Ing. Jobbágy J. – nakoľko nie sú žiadne pripomienky, dávam predloženú kontrolu plnenia uznesení 
na hlasovanie.   
Hlasovanie: 8 poslancov jednohlasne bralo na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  
 
        
4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 
 
Prednostka obecného  úradu poinformovala poslancov s došlými  žiadosťami na obecný úrad 
a s podujatiami, ktoré sa konali v obci.  
Pripomienky neboli, prešlo sa k ďalšiemu programovému bodu. 
 
 
5. Správy hlavného kontrolóra o poskytnutí dotácií z rozpočtu obce za rok 2012 
 
JUDr. Vajlik I. – správu o vykonanej kontrole použitia a vyúčtovania poskytnutých dotácií 
z rozpočtu obce ste obdržali. Účelom kontroly bolo zistenie objektívneho stavu kontrolovaných 
skutočností a ich súlad so zákonmi a všeobecne záväznými predpismi, ako i s uznesením OZ č. 
134/2012 zo dňa 22.02. 2012, zistenie príčin škodlivých následkov, vyplývajúcich zo zistených 
nedostatkov a zodpovednosti kontrolovaného subjektu a ich zamestnancov za zistené nedostatky. 
Kontrolovaných bolo 16 zmlúv o poskytnutí dotácií pre príjemcov uvedených a vymenovaných 
v predloženej správe. Kontrolou bolo zistené, že zmluvy sú napísané v súlade s obsahom VZN 
č.1/2006 zo dňa 20.04. 2006 a uznesením OZ vo Svätom Petre č. 134/2012 zo dňa 22.02.2012. Po 
zúčtovaní dotácií pre príjemcov, finančné čiastky sú identické so sumou poskytnutých dotácií na 
základe predložených účtovných dokladov, okrem príjemcov Športovo – strelecký klub ŠKP pri ZŠ 
Svätý Peter a ZŠ s MŠ, kde po vzájomnej dohode príjemcov dotácií došlo k navýšeniu dotácií 
o sumu 535 € v prospech ZŠ s MŠ, zároveň k zníženiu dotácií u príjemcu Športovo – strelecký klub 
ŠKP pri ZŠ Svätý Peter o sumu 535 €. 
Ing. Majtán J. – čo patrí pod OŠK? 
JUDr. Vajlik I. – futbalový klub. 
Ing. Jobbágy J. – ak nie sú iné pripomienky k správe, dávam ju na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 brali na vedomie predloženú správu hlavného 
kontrolóra.     
 
 
6. Inventarizácia majetku a záväzkov príspevkovej organizácie VPS obce Svätý 
Peter  
 
Ing. Horváthová T. – finančná komisia na svojom januárovom zasadnutí prejednala ukončenie 
činnosti VPS. Nakoľko príspevková organizácie VPS obce Svätý Peter bola zrušená, bolo potrebné 
rozhodnúť o vysporiadaní pohľadávok, ktoré vedie na svojich účtoch a bola vykonaná 
inventarizácia vo VPS.  
Jedná sa o nasledovné pohľadávky:  

1. Obecný športový klub – za prepravné z roku 2011 vo výške 2000,49€. OŠK zo svojej 
dotácie, ktorú dostáva od obce dlžnú čiastku nevie vyrovnať a z toho dôvodu finančná 
komisia navrhuje odpísanie pohľadávky  

2. Rekon s.r.o., Žilina – za dodávku schodiska na základe objednávky vo výške 3056€. 
Finančná komisia nenavrhuje odpísanie pohľadávky. 



Informácia o inventarizácii vo VPS – bol predložený návrh na vyradenie odpísaného hmotného 
investičného majetku. Jedná sa o počítač, tlačiareň a software, ktoré sú zastaralé a oprava by bola 
nerentabilná. Finančná komisia súhlasí s vyradením tohto majetku.  
Ing. Jozef Zakar – kto vymenoval inventarizačnú komisiu a v akom bola zložení ? 
Ing. Horváthová T. – inventarizačnú komisiu vymenováva starosta a bola v zložení:  predseda - 
Bršťák K., členovia – Badala J., Kovacsicsová I., Ádámková G., Slama O. 
Bršťák K. – p. Ádámková kedy ukončí prácu vo VPS? 
Ing. Jobbágy J. – ku koncu marca 2013. Ak nie sú iné pripomienky k inventarizácii a záväzkom 
príspevkovej organizácie VPS obce tak dávam na hlasovanie predložené navrhované uznesenie č. 
17 o inventarizácii. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 brali na vedomie inventarizáciu príspevkovej 
organizácie VPS obce Svätý Peter.    
Ing. Jobbágy J. – dávam na hlasovanie predložené uznesenie č. 10 o schválení  odpísania 
pohľadávky príspevkovej organizácie VPS obce Svätý Peter voči OŠK vo výške 2000,49€. 
Hlasovanie: 7 poslancov súhlasilo s predloženým návrhom, 1 poslanec sa zdržal hlasovania.     
Ing. Jobbágy J. – dávam na hlasovanie predložené uznesenie č. 11 o neschválení  odpísania 
pohľadávky príspevkovej organizácie VPS obce Svätý Peter voči REKON s.r.o., vo výške 
3056,00€. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým navrhovaným uznesením.  
 
 
7. Inventarizácia obce 
 
Ing. Horváthová T. informovala poslancov so zložením hlavnej inventarizačnej a dielčích komisií. 
Na zasadnutie finančnej komisie bol predložený záznam zo zasadnutia hlavnej inventarizačnej 
komisie, v ktorom sa konštatuje, že neboli zistené rozdiely medzi skutočne zisteným stavom 
a účtovným stavom majetku. Všetky súpisy dielčích inventarizačných komisií a hlavnej 
inventarizačnej komisie sú k dispozícii.  
Ing. Jobbágy J. – ak nie sú pripomienky k inventarizácii majetku obce, dávam ju na hlasovanie.  
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 brali na vedomie výsledky inventarizácie majetku obce.
  
 
 
8. Rozpočet obce za rok 2012 
 
Ing. Nemcsicsová J. informovala poslancov o plnení rozpočtu za rok 2012 a o navrhnutých 
úpravách. Bol dosiahnutý prebytok rozpočtu. Z dôvodu dosiahnutia vyššieho príjmu rozpočtu, 
nebolo potrebné čerpať rezervný fond v zmysle schválených uznesení. Zostatok finančných 
prostriedkov na bankových účtoch zodpovedá dosiahnutým výsledkom. Stav pohľadávok sa nám 
podarilo znížiť o 23 749 €, čo sme dosiahli prísnym postupom voči neplatiteľom. Podrobný rozpis 
ste obdržali, keď sú nejaké pripomienky odpoviem.  
Ing. Zakar J. – aký je rozdiel medzi kapitálovým a bežným rozpočtom. 
Ing. Nemcsicsová J. – kapitálový rozpočet, to sú investície, napr. obstaranie hmotného majetku, 
atď. 
Ing. Jobbágy J. – ak nie sú pripomienky k rozpočtu obce za rok 2012, dávam predložené 
navrhované uznesenie č. 20 týkajúci sa čerpania rozpočtu a zmien a úprav na hlasovanie.  
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým navrhovaným uznesením.  
 
 
 
 
 
 



9. Informácie zo zasadnutí jednotlivých komisií 
 
Komisia výstavby a rozvoja obce 
 
Ing. Majtán J.– na svojom zasadnutí sme prejednali nasledovné žiadosti od: 
- Peter Molnár, Školská 16, Svätý Peter, Margit Hegedős, Hlavná 47, Bajč, Juraj Perza, Široká 38, 
Svätý Peter, Nikoleta Durčišová, Hurbanovo, Renáta Grenteková, Dlhá 31, Svätý Peter, Zoltán 
Pócs, Budovateľská 1414/30, Komárno žiadajú o pridelenie obecného nájomného bytu do 
prenájmu. Komisia navrhuje viesť žiadateľov v evidencii do konca r. 2013.  
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s návrhom.   
 
- Kováč P., J. Kossányiho 1248/3, Svätý Peter žiada o vybudovanie betónového oplotenia medzi 
pozemkami 2071/105, ktorého je vlastníkom a pozemkom 2071/106 na ktorom sa uskutočnila 
výstavba Bytového domu 6 b.j. -  nižší štandard. 
Komisia navrhla žiadosť doriešiť na finančnej komisii. Finančná komisia namiesto betónového 
oplotenia navrhuje oplotiť pozemok z Ditexu vo výške 1,80m, ktorej je cena 2,60€/m v celkovej 
dĺžke cca 50m. 
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 4 časť A/ na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s návrhom.   
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 4 časť B/ na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s návrhom.   
 
- Attila Erös – AEROS consulting, Dunajská ul. 1739/39, 93 201 Veľký Meder ,  žiadali o vydanie 
stanoviska k zámeru na stavbu „ Optické pripojenie Zelený Háj – Chotín“  nakoľko výstavbou bude 
dotknutá lokalita Briežky, čo patrí do k.ú. Svätý Peter.   
Komisia po preštudovaní predloženej štúdie, navrhuje súhlasiť so zámerom v súlade s predloženým 
štúdiom.  
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 5 na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s návrhom.   
 
- Občania bývajúci v bytovkách na ulici Široká, Svätý Peter, žiadajú o vyčistenie všetkých komínov 
a vykonanie revízie.  
Ing. Kovácsová Z. informovala členov komisie, že na základe dohody s revíznym technikom p. G. 
Klottonom, čistenie komínov a revízie bude prebiehať od marca 2013. Každý nájomca bude 
informovaný, kedy sa má zdržiavať doma. 
 
- OBEC Mudroňovo, žiada o uzatvorenie nájomnej zmluvy o použití priestorov a  chladiarenského 
zariadenia v dome smútku na uloženie ľudských pozostatkov do vykonania pohrebu.  
Komisia navrhuje uzatvorenie nájomnej zmluvy na dobu neurčitú, cenu za použitie priestorov 
a chladiarenského zariadenia navrhujeme vo výške 6,60€/deň.  
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 6 na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s návrhom.   
Bršťák K. – bude sa jednať len o veľmi ojedinelé prípady, len v mimoriadnych prípadoch, ak by 
niekto zomrel doma by zosnulého previezli k nám. 
  
- Attila Pivoda a Erika Répášová, Školská 26, Svätý Peter, nájomcovia obecného bytu na Školskej 
26, žiadajú  o opravu a izoláciu strechy, nakoľko príchodom zimy a množstvom zrážok a snehu 
premoká.   
Komisia navrhuje vykonať opravu strechy akonáhle to počasie dovolí.  
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 7 na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s návrhom.   
 



- Ildikó Nyul, Zichyho 14, Svätý Peter, žiadala v mene obyvateľov ulice Zichyho a okolitých  
ulíc vo Svätom Petre o vybudovanie detského ihriska na parc.č. 2071/78, 2071/79. 
Komisia navrhuje vybudovanie ihriska rozdeliť do dvoch etáp, pričom v prvej etape, ktorá by sa 
mohla uskutočniť na jar 2013 by sa upravil terén a uskutočnilo zatrávnenie pozemkov. V druhej 
etape sa obec pokúsi nájsť finančné prostriedky z dotácií a sponzorov, ktorý by vyhotovili lavičky, 
preliezky, hojdačky, atď.  
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 8 na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s návrhom.   
 
- Ivan Tkáčik, Pivničná 30, Svätý Peter, žiada o odkúpenie časti pozemku parc. registra „C“ č. 
2313/1 vo výmere cca 356m2 z dôvodu, že je vlastníkom susedného pozemku, pozemok je 
dlhodobo neudržiavaný a nevyužiteľný zo strany obce a po odkúpení by ho vyčistil a upravil a tým 
by vedel zväčšiť aj výbeh pre svoje kone. 
Komisia súhlasí so zámerom odpredaja, presná výmera a cena pozemku sa určí pri doložení 
geometrického plánu.     
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 9 na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s návrhom.   
 
- Ing. Majtán J. – prejednali sme na zasadnutí aj realizáciu predkupného práva spoločnosťou FSI – 
INVEST , a.s., Bratislava, nakoľko nezačali s výstavbou.  
Ing. Kovácsová Z. – práve dnes sme obdržali odpoveď od FSI na zaslanú výzvu, list bude 
postúpený našej právničke.  
Ing. Horváthová T. – z toho dôvodu sme stiahli navrhované uznesenie z predložených návrhov, 
budeme sa s tým zaoberať na ďalšom zasadnutí.  
 
 
Komisia kultúry, športu, školstva a mládeže 
 
Badala J. – na obecný úrad bolo doručených 22 žiadostí od miestnych organizácií o dotáciu 
z rozpočtu obce. K ich prerozdeleniu na našom zasadnutí z dôvodu nedostatku finančných zdrojov 
nedošlo. Na zasadnutí boli prítomní aj riaditelia škôl. Informovali nás, že sa zúčastnili školenia pre 
riaditeľov škôl, kde sa riešili otázky týkajúce sa zmien financovania MŠ, ŠD a CVČ. Ďalej žiadajú, 
oddelenie školskej kuchyne od školy a o zatekaní kotolne.  
Ing. Majtán J.- čo by stálo vybudovanie novej kotolne? 
Ing. Jobbágy J. – mali by sme sa zaoberať s vybudovaním kotolne, ale aj so strechou jedálne, lebo 
je v katastrofálnom stave. Mala by sa s tým zaoberať komisia výstavby, a p. Hamran T. by mohol 
vypracovať rozpočet na kotolňu.  
Hamran T. – nie je problém vypracovať rozpočet, ale k tomu potrebujem projekt.  
Ing. Jobbágy J. – navrhujem dať vypracovať štúdie na kotolňu  projekčnou kanceláriou TRADE – 
SZABÓ. Na najbližšie zasadnutie komisie sa to predloží.   
 
Finančná komisia 
 
Bršťák K. – komisia zasadala 2 krát. Na januárovom zasadnutí sme prejednali: 
2 bod) - ukončenie činnosti VPS, ktoré sme už prejednali v programovom bode č.6 
3 bod) - prejednali sme príspevok pre šport. Ing. Nemcsicsová J. nás informovala, že dosiaľ nebolo 
rozhodnuté o poskytnutí dotácií z rozpočtu obce. Nakoľko na zabezpečenie svojej činnosti OŠK 
potrebuje financie, finančná komisia navrhuje poukázanie dotácie pre OŠK nasledovne:  poskytnúť 
zálohu na dotáciu vo výške 80% z minuloročného rozpočtu na mesiac január a 100% 
z minuloročného rozpočtu na mesiac február. 
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 12 na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s návrhom.   
 



  
4 bod) - štvrtý prejednávaný bod zasadnutia sa týkal informácie o súdnom spore s dodávateľom 
Eurobuilding, a.s., Bratislava.  
5 bod) - dofinancovanie projektu „ Rekonštrukcia ZŠ s MŠ“ bude podrobnejšie rozobraté 
v zápisnici komisie, ktorá sa konala vo februári.    
6 bod) – podané žiadosti, komisii boli predložené informácie o podaných žiadosť o dotáciu na 
kamerový systém a na odvod dažďových vôd – odstránenie negatívnych účinkov dažďových vôd 
v intraviláne obce. 
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované  uznesenie č. 15 na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 brali na vedomie predložené informácie o podaných 
žiadostiach o dotáciu.    
7 bod) – kultúrny dom – prepojenie hlavnej sály s klubovňou z dôvodu potreby ( prebúraná stena, 
osadená dvere, vymaľovaná klubovňa a vyčistenie a ošetrenie parkiet) a zakúpenie priemyselného 
vysávača potrebného k pravidelnému čisteniu kultúrneho domu a doplnkovo iných priestorov obce. 
Komisia súhlasí s vykonanými stavebnými úpravami a údržbou kultúrneho domu, Ale nesúhlasí 
s vypracovaním projektovej dokumentácie na prestavbu a rozšírenie kultúrneho domu.   
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované  uznesenie č. 13 na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne súhlasili s navrhovaným predloženým uznesením.    
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované  uznesenie č. 14 na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne súhlasili s navrhovaným predloženým uznesením.    
 
Bršťák K. – ďalšie zasadnutie sa uskutočnilo vo februári a prejednali sa. 
2 bod) – rozpočet obce za rok 2012, bol dosiahnutý prebytok. Rezervný fond je vo výške 
185 203,85€.  
Ing. Horváthová T. – sprísnili sme prístup vymáhania nedoplatkov a chceli by sme zverejniť 
v súlade so zákonom č. 563/2009 Z.z. o správe daní, § 52 zverejňovanie zoznamov, zoznam 
daňových dlžníkov na webovej stránke obce ( obec môže zverejniť zoznam daňových dlžníkov 
podľa stavu k 31. decembru predchádzajúceho roka, u ktorých úhrnná výška daňových nedoplatkov 
presiahla u fyzickej osoby 160 eur a u právnickej osoby 1 600 eur).  
Badala J. – navrhujem zoznam daňových dlžníkov vyložiť aj na úradnú tabulu. 
Ing. Majtán J. – treba daňových dlžníkov ešte vyzvať na zaplatenie. 
Ing. Nemcsicsová J. – boli už viac krát vyzvaný. 
Ing. Jobbágy J. – predkladám na hlasovanie zverejnenie dlžníkov – fyzické osoby v súlade so 
zákonom č. 563/2009 Z.z.  
Hlasovanie: 7 poslancov súhlasilo s návrhom zverejnenia neplatičov, 1 poslanec sa zdržal 
hlasovania.         
  
3 bod) – inventarizácie obce bola prejednaná v programovom bode 7 dnešného zasadnutia. 
 
4 bod) – dodatok č. 2 k VZN č. 2/2008, ktorým sa určuje výška a spôsob úhrady príspevku za pobyt 
dieťaťa v MŠ, ŠKD. 
Ing. Horváthová T. – návrh dodatku bol vyvesený na úradnej tabuli obce od 08.02.2013. Dodatkom 
sa mení výška poplatku za MŠ a ŠKD z doterajších 3,32 € na 5,00€. Komisia navrhuje dodatok č.2 
k VZN č.2/2008 schváliť. Konštatujem, že pozmeňujúce návrhy ani pripomienky od obyvateľov 
obce k návrhu neboli podané. 
Ing. Jobbágy J. - dal na hlasovanie predložený dodatok č. 2 k VZN č.2/2008.  
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom dodatku č.2 k VZN 
č.2/2008. 
 
5 bod) – dofinancovanie projektu „ Rekonštrukcia ZŠ s MŠ“.  
Bršťák K. – na finančnej komisii sme toto dofinancovanie projektu dlho riešili. V časti nadstavba 
nebola zrealizovaná časť solárny systém , ktorá má vplyv na nulové naplnenie výsledného 
merateľného ukazovateľa „ zvýšený inštalovaný výkon zariadenia zodpovedajúci obnoviteľným 



zdrojom energie“, ktorého plánovaný stav mal byť 0,01 MW. Za nenaplnenie zazmluvneného 
ukazovateľa ministerstvo pristúpi k sankcii vo výške 23 665,97€. V prípade, ak obec pristúpi 
k realizácii solárneho systému z vlastných zdrojov, tým sa naplní zazmluvnený ukazovateľ, 
ministerstvo nepristúpi k sankciám. Predbežná výška vlastných zdrojov predstavuje cca 10 000 €. 
Komisia navrhuje schváliť výstavbu solárneho systému.  
Ing. Nemcsicsová J. – súvisiace výdavky s vybudovaním solárneho systému činia: projektová 
dokumentácia 300€, vyhotovenie verejného obstarávania 380€, vybudovanie solárneho systému vo 
výške 10 000 € z rezervného fondu. 
Ing. Zakar J. – vyčerpali sa všetky finančné prostriedky z NFP? 
Ing. Nemcsicsová J. – čo sa dalo vyčerpať sme vyčerpali. 
Ing. Zakar J. – firma Eurobuilding to nenamontovala, jeden súd s nimi sme už prehrali, budeme im 
ešte platiť nejakých  5000€ a oni žiadnu zodpovednosť nenesú. 
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 26 na hlasovanie. 
Hlasovanie: 7 poslancov súhlasilo s návrhom výstavby a vyfinancovaním súvisiacich výdavkov, 1 
poslanec sa zdržal hlasovania.     
 
6 bod) – informácie zo zasadnutí komisií – boli prejednané v predošlých programových bodoch. 
 
7 bod) aktuálne 
Ing. Horváthová T. informovala o upozornení prokurátora na povinnosť obce vydať VZN o spôsobe 
náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzanie odpadových vôd a o zneškodňovaní 
obsahu žúmp.  
Ing. Jobbágy J. – nakoľko prevádzkovateľmi vodovodu v našej obci je Západoslovenská 
vodárenská spoločnosť, vyvolal som jednanie s riaditeľom vodární na ktorom ma informoval, že 
v prípade ak by sme potrebovali náhradné zásobovanie pitnou vodou mám o tom jednať s CO. Vo 
štvrtok bude práve porada na odbore CO v Komárne, tak to tam chcem predniesť. Ak nie sú 
pripomienky k upozorneniu prokurátora, tak dávam predložené navrhované uznesenie č. 27 na 
hlasovanie. 
Hlasovanie: 7 poslancov súhlasilo s predloženým navrhovaným uznesením, 1 poslanec sa zdržiaval 
mimo miestnosti.     
Ing. Horváthová T. – na finančnej komisii som informovala členov komisie o podaní žiadosti o NFP 
z EÚ na zorganizovanie Obecného dňa s medzinárodnou účasťou. Cena za vypracovanie žiadosti je 
600 € a za spracovanie povinných príloh 600€.  
Ing. Jobbágy J. – dávam na hlasovanie predložené navrhované uznesenie č. 24 týkajúci sa 
preplatenia faktúr: 
• za vypracovanie žiadosti o NFP na zorganizovanie „Obecného dňa“ 600 € 
• za spracovanie povinných príloh k žiadosti o NFP 600 € 
• za materiál na vybudovanie karanténnej stanice pre túlavých psov v celkovej výške 394 € 
• za zimnú údržbu miestnych komunikácií a odhŕňanie snehu vo výške 1 900 € za mesiac január  
• za náhradné diely na traktor vrátane spodného tiahla vo výške 1 090 € 
• za uloženie odpadu za január vo výške 1 872 € 
Ing. Zakar J. – na minulom zasadnutí sme nesúhlasili s riešením túlavých psov. 
Ing. Jobbágy J. – nesúhlasili sme s vybudovaním nového útulku, ale toto bude zriadenie karanténnej 
stanice už v existujúcom objekte – matečník, ktorého vlastníkom je Agroekospol a dajú nám ho do 
prenájmu. Je nesmierne veľa psov a sťažností. Niečo s tým treba robiť, nejako to treba riešiť. 
Žiadne zmluvy ešte nie sú podpísané. Chceme zriadiť len karanténnu stanicu a nie útulok.  
Ing. Zakar J. – čo bude ďalej so psami v stanici. 
Ing. Jaďuď O. – posúdi to zverolekár, či ho treba utratiť alebo  dať ďalej do útulku a hľadať 
majiteľov. 
Ing. Zakar J. – kto sa bude starať o karanténnu stanicu? 
Ing. Jobbágy J.  – obecný policajt a z menších obecných služieb tam začleníme jedného 
zamestnanca. 



Ing. Szondra P. – nemôžeme so zriadením karanténnej stanice počkať do septembra, po očipovaní 
psov? Lebo za pol roka sa pozbiera možno aj 20 psov a obec ich bude musieť očipovať.   
Ing. Jobbágy J. – treba to riešiť teraz, nakoľko je od obyvateľov obce veľa sťažností.   
Ing. Jobbágy J. – dávam na hlasovanie predložené navrhované uznesenie č. 24 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom.   
Bršťák K. – komisia vyslovila požiadavku, aby sa preverili možnosti , ak by niekto vedel 
zabezpečiť obstaranie traktora s predným náhonom, za účelom vylúčenia neefektívnych opráv 
zastaralého traktora a lepšieho využitia aj na zimnú údržbu miestnych komunikácií. Ďalej nás Mgr. 
Zachorecová I. informovala o novom financovaní originálnych kompetencií MŠ, ŠKD, ŠJ, CVČ. 
 
8 bod) – došlé žiadosti – obyvatelia nájomných bytov BD 4 b.j., Dulovská cesta 165/14, BD 6 b.j., 
Hlavná 100A a Hlavná 100 B, žiadajú o prehodnotenie navýšenia fondu opráv. Poprosím Ing. 
Nemcsicsovú, aby podala informáciu k tejto veci. 
Ing. Nemcsicsová J. - nájomcovia BD 4 bj, Dulovská cesta 165/14, BD 6 bj, Hlavná 100A a BD 6 
bj, Hlavná 100B si podali žiadosť o prehodnotenie navýšenia fondu opráv. Fond opráv ako súčasť 
nájomného bol zvýšený od 1.1.2013. Úprava výšky fondu opráv vyplynula zo zákona 443/2010 
Zb.Z. o dotáciách na rozvoj bývania a o sociálnom bývaní. Do roku 2013 sa postupovalo podľa 
zákona 607/2006 Zb.Z. o ŠFRB a podľa VZN obce č. 1/2007. Podľa VZN č. 1/2007 bol fond opráv 
určený podľa doby nájmu nasledovne: 

a) od 1-5 rokov nájmu 3,-- Sk/m2/mesiac, ročne 1,19 €/m2, 
b) od 5-15 rokov nájmu 5,-- Sk/m2/mesiac, ročne 1,99 €/m2, 
c) od 15-30 rokov nájmu 20,-- Sk/m2/mesiac, ročne 7,97 €/m2,  

po prepočítaní tieto čiastky predstavujú tvorbu FO vo výške od 0,17 % - 0,67 % z obstarávacej ceny 
bytového domu. VZN č. 1/2007 bolo zrušené schválením VZN č. 2/2011, ktoré bolo vydané už 
v súlade so zákonom č. 443/2010 Zb.Z. Podľa zákona č.443/2010 Z.Z. vlastník, teda obec má 
povinnosť tvoriť fond opráv v minimálnej výške 0,5 % z obstarávacej ceny. 
V obci Svätý Peter je cená nájomného v závislosti od typu bytového domu od 1,7 % do 4,36 %, 
a teda ani v jednom prípade nepresahuje maximálnu cenu nájomného 5 %. Prehľad nájomného 
a fondu opráv podľa bytových domov tvorí prílohu tejto zápisnice. Od roku 2012 sa fond opráv 
vedie na samostatnom bankovom účte, a jeho výška k 31.12.2012 je 2 934,28 €. Keďže do roku 
2012 vstupoval ako súčasť nájomného do rozpočtu obce, samostatne sa neevidoval a nevyčerpané 
prostriedky vstupovali do prebytku rozpočtu obce a sú súčasťou rezervného fondu. Do roku 2012 
údržbu obecných bytov zabezpečovala príspevková organizácia obce, ktorá bola financovaná 
z príspevku obce.   
Ing. Jobbágy J. – kto má otázky k tejto záležitosti. 
Flocková J. – ja by som mala trošku k tejto téme. Bude to už sedem rokov v júni, čo sú tieto 
bytovky postavené. Viem, že výška nájomného bola stanovená tak, aby pokryla splácanie 
poskytnutého úveru. Viem aj to, ako to hovorila p. Nemcsicsová, že v r.2007 vznikol FO a údržby 
vo výške 3 Sk/m2 , čo sa tvorilo podľa m2 a činilo 7,94€/ mesiac na jeden nájomný byt. Doteraz sme 
platili do fondu opráv 7,93€ mesačne, prečo došlo z 0,5 % k navýšeniu na 0,8%, neviem. Finančné 
prostriedky z FO a údržby by sa mali použiť na revízie, výmena hasiacich prístrojov je robená. Šesť 
rokov tam bývam, ale revízia kotlov nebola robená, každý rok som bola na obecnom úrade za p. 
Kládekom a p. Ádámkovou, aby poslali technika. Aby sme mali revízie v poriadku, nájomcovia si 
museli zháňať technika p. Hamrana a Pócsa sami. Pýtam sa , či bolo vôbec potrebné pristúpiť 
k takémuto navýšeniu FO, či vôbec poslanci vedeli čo odsúhlasujú. Či im boli predostreté konkrétne 
údaje, či boli oboznámení s tým, že z akej sumy vychádzali.  Je to teraz na zvážení poslancov, či FO 
musí byť taký vysoký. Pre mňa je 30€ nie pár centov. Zaslúžili by sme si ako nájomcovia aspoň 
takú informáciu, že sa od 1. januára zvyšuje FO a údržby, je to abnormálne vysoká čiastka a ni e, že 
keď prídem v decembri na úrad zaplatiť nájomné, vtedy mi je povedané že ide nájom hore. Aj to je 
v poriadku, nie som zakonzervovaná, viem že všetko ide hore, počítala som s tým, že to pôjde hore 
o 7 -10 € , ale že o 30€ zo 7,97 na 38€ to je rozdiel. Keď sa spýtam, že s koľkými financiami táto 
bytovka disponuje na tomto fonde, pracovníčka mi nevie povedať a prechádzame do druhej 
kancelárie. Tam mi p. Nemcsicsová keď jej poviem, že o čo mám záujem dostávam šokujúcu 



odpoveď, nech ma to nezaujíma, nie sú to moje peniaze. Takú odpoveď som absolútne neočakávala 
od nej, tak som jej položila otázku ináč. Koľkými finančnými prostriedkami prispievame my ako 
nájomcovia bytovky do FO a údržby s ktorými obec disponuje pri preventívnych opravách čo sa 
týka bytovky na ul. Hlavnej. Ona si vraj nemôže buchnúť na brucho, ja to od nej ani nežiadam, 
povedala som, že prídem, zastavím sa pre tieto informácie. Mám právo vedieť, kde tie peniaze 
plynú, za akú prácu. Nie sú nám ľahostajné tie peniaze, ani bytovka kde bývame.     
Ing. Jobbágy J. – nič protizákonné sme neurobili, FO sa vedie na samostatnom bankovom účte. 
Ing. Majtán J. – z financií FO a údržby sa vytvorí pred bytovkami na Hlavnej parkovisko, natiahne 
sa tam asfalt. 
Bršťák K. – zaoberali sme sa s FO, len sme nevedeli, že doteraz nájomcovia platili do FO a údržby 
tak málo. V spomínaných bytovkách to bolo len od 0,17 – 0,20%. Zákon vyžaduje min. 0,50%. 
Flocková J. – je to na triezvom myslení poslancov, nemusí sa stále dodržiavať zákon.  
Ing. Majtán J. – prepočítal som navýšenie FO a údržby s 0,50%, to by činilo mesačne 24€. Mohli by 
sme to prehodnotiť podľa jednotlivých bytov. 
Flocková J. – za každé zníženie poďakujeme, aj keď to bude o 7 € mesačne menej.  
Ing. Jobbágy J. -   navrhujem, nech na ďalšie zasadnutie OZ komisia výstavby prehodnotila výšku 
FO a údržby a zároveň to prehodnotí aj finančná komisia. Návrh dávam na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom.   
 
10. Interpelácie  
 
Ing. Jobbágy J. – od 18. marca do 28. marca bude prebiehať v obci jarné upratovanie, bude to 
hlásené a bude o tom vyvesený oznam na úradnej tabuli, začneme v obci opravovať výtlky, 
začneme s odchytom psov a budeme fyzicky prepočítavať, kto má koľko psov a za koľko platí. Na 
ďalšie zasadnutie ohľadom odchytu psov a umiestnenia ich v karanténnej stanici predložíme koľko 
to bude stáť. 
 
11. Aktuálne otázky a diskusia 
 
Dóczé B. – srdečne Vás pozývam na pamätné výročie boja za slobodu r. 1848-49, konané 17. 3. 
2013  so začiatkom o 15.00.  
Ing. Szondra P. : 

1. čo mienite urobiť so Zichyho kaštieľom 
2. v čase keď sneží alebo prší sa voľne vypúšťajú žumpy  
3. milióny odchádzajú na školu, na dokončenie treba 1 milión, potom druhý milión, teraz 300 

tis., ešte nevieme koľko súdnych sporov bude mať obec, kto je za to zodpovedný. Aké 
zmluvy boli podpísané s firmou, ako si môžu dovoliť povedať že to nedokončia. Keď je 
podpísaná nejaká zmluva, nie je možné, že sa s tým nedá niečo urobiť.  

Ing. Jobbágy J. – ohľadom vypúšťania žúmp, treba to prísť nahlásiť, bol už prípad keď sme na 
základe nahlásenie chytili osobu a pokutovali sme ju. Viem, že je problém, ľudia vypúšťajú žumpy. 
Ing. Jobbágy J. – ohľadom kaštieľa, navrhni nejaké riešenie, viem že by s tým malo niečo robiť. 
Ing. Szondra P. – toto sa ja pýtam, nie ja som vlastníkom kaštieľa, ale obec. Chcem to vedieť od 
Vás.  
Ing. Jobbágy J. – podajte nejaké návrhy, čo s tou budovou, ak by tam chcel niekto niečo zriadiť 
dáme mu to do dlhodobého prenájmu. Viem že by bola potrebné v prvom rade oprava strechy. 
A ohľadom školy, treba začať na ministerstve, keď je niečo podpísané a povedia že nie sú peniaze, 
neprepošlú financie v zazmluvnenom termíne 120 – 150 dní. Čo s nimi vieme urobiť, sú problémy 
a kto pracuje s dotáciami, vie o čom hovorím.   
Ing. Gyarmati T. – objavilo sa to v dvoch novinách, že sú skolaudované jarky. Preinvestovalo sa na 
ne 12 000€ a tým je to ukončené? Ak nebudú na to ďalšie financie, tak to takto zostane? 
Ing. Jobbágy J. – v r.2012 sme urobili I. časť rigolov  a v r. 2013 sme opätovne podali žiadosť 
o dotáciu a vybudovanie II.  časti, ktorá naväzuje na I. etapu.  



Ing. Gyarmati T. – ako si mi to teraz vysvetlil, nech sa potom novinár opatrnejšie vyjadruje 
v takýchto záležitostiach.  
Ing. Gyarmati T. – web stránka obce už začala prevádzkovať, tri zápisnice nie sú prístupné, treba 
ich doplniť a rozpočet nie je k nahliadnutiu len prvá stránka. Zmluvy a faktúry by mali byť 
zverejnené všetky.  
Zsidek V. – 23. februára 2013 sa uskutočnil 20. ročník degustácie vín – Svätý Peter. Bolo 278 
vzoriek. V tomto roku by sme chceli ešte usporiadať festival „ Rizling vlašský“ a chceli by sme 
obec požiadať o vyššiu dotáciu. Viem že aj šport je dôležitý, ale aj vínna kultúra je dôležitá. Dostali 
sme dotáciu vo výške 500€, ale z toho už nevieme dotovať aj rizlingový festival.    
Dóczé B. – viacerých nás bolí, že budova kaštieľa je dezolátnom stave, navrhoval by som zriadiť 
účet za účelom vyzbierania financií na rekonštrukciu kaštieľa.  
Ing. Szondra P. – aspoň strecha by sa mala opraviť. 
Ing. Szondra P. – od hydinárskej farmy smerom von to je čo. Odsúhlasili sme v rámci 
pozemkových úprav lokality, prvá je na konci Ulice dolnej, že tam bude urobené protipovodňové 
opatrenia na zachytenie vody a druhá lokalita na spoločné zariadenie je vyčlenená v bývalej 
pieskovej bani. Ja som si prečítal vo zverejnených zmluvách a obdržanej dotácii vo výške 22 tis. 
Eur a tam je napísané že na : odstránenie následkov povodní v intraviláne obce, cca 350m rigol. 
Nato je 900m dlhá hrádza a neviem, čo z toho je v intraviláne obce zriadené. Chcel by som vedieť, 
čo je to od hydinárskej farmy smerom von. Keď mi zaleje pozemok voda som zvedavý koho budem 
brať na zodpovednosť, obec, obecný úrad, poslancov alebo starostu, lebo minule ma skoro zaplavilo 
a vtedy sa len sneh topil. Kde bude odtiaľ odvedená voda. 
Ing. Jobbágy J. – toto je tvoj názor, čo sa tam postavilo je akumulačná nádrž na zachytenie 
dažďovej vody a to aj zachytí vodu, zaplaví to tvoj pozemok.      
 
12. Návrhy uznesení 
 
Ing. Horváthová T. – obdržali ste plán zasadnutí obecného zastupiteľstva Obce Svätý Peter na rok 
2013.  
1 poslanec v priebehu tohto programového bodu odišiel Ing. Jobbágy J. – ak nie sú pripomienky 
k predloženému návrhu, dávam to na hlasovanie. 
Hlasovanie: 6 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.    
Ing. Horváthová T. - chcem Vás informovať o tom, že bola zverejnená výzva ROP 4.4 a -2013/01 
a dajú sa predkladať žiadosti o NFP na MPRV SR pre Regionálny operačný program. Je to podobný 
projekt ako Revitalizácia verejných priestranstiev, je naviazaná na centrum obce. V rámci tejto 
výzvy sú oprávnenými aktivitami: úprava verejných priestranstiev, výstavba a rekonštrukcia 
chodníkov, rekonštrukcia miestnych komunikácií, rekonštrukcia a výstavba zastávok ( min. rozsah 
musí zahŕňať 4 činnosti).   Predpokladaný rozpočet projektu je cca 700 000€, vlastné zdroje činia 
5%.  
Ing. Jobbágy J. – v rámci tohto projektu by sme vedeli zrekonštruovať Ulicu malú, urobiť 
rekonštrukciu chodníkov na Ulici malá, hlavná, upraviť verejné priestranstvo oproti baptistickej 
modlitebni a rekonštrukciu verejného osvetlenia v tej časti Ulice malej, kde sú ešte lampy. Ak 
súhlasíte s predložením projektu v rámci tejto výzvy, navrhujem schváliť vypracovanie projektovej 
dokumentácie. Návrh dávam na hlasovanie. 
Hlasovanie: 6 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
Ing. Horváthová T. – v návrhom uznesení máme predložené navrhované uznesenie č. 18 týkajúce sa 
zrušenia dvoch uznesení. 
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 18 na hlasovanie.  
Hlasovanie: 6 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
Ing. Horváthová T. – predložené navrhované uznesenie č. 22 sa týka schválenia dotácií. Poslanci sa 
uzniesli na tom, že na financovanie prepravného pre OŠK obecným autobusov schvália 2000€ a na 
ako dotáciu pre Spolok vinárov sv. Urbana poskytnú vo výške nie 500€ ale 1000€. Dotácia pre 
OŠK na zabezpečenie činnosti zostane vo výške 14610€.  
Ing. Jobbágy J. – dávam tento návrh na hlasovanie.  



Hlasovanie: 6 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
Ing. Kovácsová Z. – navrhované uznesenie č. 19 sa týka schválenia podpísania Zmluvy o uzavretí 
budúcej kúpnej zmluvy v súlade s ustanoveniami § 9a, ods.8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. 
v znení neskorších predpisov na nehnuteľnosť:   
Budúci predávajúci Obec Svätý Peter po vybudovaní stavby stavebníkom COOP Jednota a.s.,  
spotrebné družstvo, Hlavné námestie 6, 940 49 Nové Zámky „ Svätý Peter, Supermarket COOP  
Jednota – Úprava na ceste II/589“  na pozemku, ktorý spadá pod katastrálne územie Svätý Peter,  
Správa katastra v Komárne, podľa projektovej dokumentácie za účelom vyhotovenia jazdných  
pruhov, ktoré sa plynulo napájajú na cestu II/589 prevedie budúcemu kupujúcemu Nitrianskemu  
samosprávnemu kraju, Rázusova 2A, Nitra pozemok pod horeuvedenou stavbou. Pozemok pod  
stavbou v k.ú. Svätý Peter je vedený na LV č. 1582, označený ako parc. reg. „C“ č. 880, druh  
pozemku zastavané plochy a nádvoria, o výmere 9 849 m2.  
 
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 19 na hlasovanie.  
Hlasovanie: 6 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
Ing. Horváthová T. – ešte tu máme predložené navrhované uznesenie č. 23 týkajúci sa neschválenia 
žiadostí o dotácie z rozpočtu obce na rok 2013.  
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 23 na hlasovanie.  
Hlasovanie: 6 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
 
13. Záver  
 
Nakoľko všetky body programu boli prejednané , starosta obce poďakoval všetkým prítomným za 
účasť a ukončil  17. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
 
 
 
 
Ing. Jozef Jobbágy       Ing.Terézia Horváthová 
    starosta obce        prednostka OcÚ  
 
 
 
Zapisovateľka : Ing. Zuzana  Kovácsová 
Vo Svätom  Petre , 22.03. 2013  
 
 
 
 
 
Overovatelia  zápisnice :  
 
Ing. Jozef Zakar      .......................................................... 
 
 
 
 
 
Dóczé Bálint       ......................................................... 
 
 
 



Uznesenia zo 17. zasadnutia OZ 
konané  dňa 12.03. 2013 

 
 
uznesenie č. 224/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie 
kontrolu plnenia uznesení z 15. zasadnutia  OZ 
 
 
uznesenie č. 225/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie 
predloženú správu hlavného kontrolóra o poskytnutí dotácií z rozpočtu obce za rok 2012 
 
uznesenie č. 226/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie 

- inventarizáciu  príspevkovej organizácie VPS obce Svätý Peter 
 
 
uznesenie č. 227/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 

- odpísanie pohľadávky príspevkovej organizácie VPS obce Svätý Peter voči OŠK vo výške 
2000,49€ 

 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
uznesenie č. 228/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ neschvaľuje 

- odpísanie pohľadávky príspevkovej organizácie VPS obce Svätý Peter voči REKON s.r.o., 
vo výške 3056,00€ 

 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
 
uznesenie č. 229/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie  

1. výsledky inventarizácie majetku obce Svätý Peter za rok 2012 
 
 
 



uznesenie č. 230/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie  

1. čerpanie rozpočtu obce za rok 2012 
 

B/ schvaľuje   
1. zmeny a úpravy rozpočtu v celkovej výške 12.731 € na príjmovej, ako aj vo výdavkovej časti 
rozpočtu obce na rok 2012, 
2. zmeny a úpravy rozpočtu v celkovej výške 11.738 € na príjmovej, ako aj vo výdavkovej časti 
rozpočtu obce na rok 2012. 
 
 
uznesenie č. 231/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
aby menovaní:     Dátum podania žiadosti:  
Peter Molnár, Školská 16, Svätý Peter   02.01.2013 
Margit Hegedős, Hlavná 47, Bajč   04.01.2013 
Juraj Perza, Široká 38, Svätý Peter    09.01.2013 
Nikoleta Durčišová, Hurbanovo   18.01.2013 
Renáta Grenteková, Dlhá 31, Svätý Peter  11.02.2013 
Zoltán Pócs, Budovateľská 1414/30, Komárno 15.02.2013 
      
boli vedení v evidencii do konca roka 2013. 
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
uznesenie č. 232/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ nesúhlasí 
s vybudovaním betónového oplotenia medzi pozemkami 2071/105, ktorého vlastníkom je p. Peter 
Kováč, J.Kossányiho 1248/3, Svätý Peter a pozemkom 2071/106 na ktorom sa uskutočnila výstavba 
Bytového domu 6 b.j. -  nižší štandard. 
 
 
uznesenie č. 233/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s dočasným vyhotovením oplotenia z DITEX ( zelenej fólie), vo výške 1,80m – 2,60€/m, v celkovej 
dĺžke cca 50m. 
 
B/ žiada 
starostu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: do 30.06.2013     Zodpovedný: starosta obce 
 
 
 
 



uznesenie č. 234/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s vydaním súhlasného stanoviska k zámeru na stavbu „ Optické pripojenie Zelený Háj – Chotín“  
v súlade s predloženým štúdiom stavby, nakoľko výstavbou bude dotknutá lokalita Briežky, čo patrí 
do k.ú. Svätý Peter.   
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
uznesenie č. 235/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s uzatvorením nájomnej zmluvy na dobu neurčitú s Obcou Mudroňovo o použití priestorov 
a  chladiarenského zariadenia v dome smútku na uloženie ľudských pozostatkov do vykonania 
pohrebu. Výška poplatku za použitie priestorov a chladiarenského zariadenia bude vo výške 
6,60€/deň.  
  
B/ ukladá 
obecnému úradu vyzvať Obec Mudroňovo o predloženie nájomnej zmluvy, v súlade s podmienkami 
uvedenými v bode A/ uznesenia.  
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 236/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s vykonaním opravy strechy obecného nájomného bytu na Ulici školskej 26 akonáhle to počasie 
dovolí.  
 
B/ žiada 
starostu obce postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia.  
 
Termín: podľa textu       Zodpovedný: starosta obce 
 
 
uznesenie č. 237/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s vybudovaním detského ihriska v dvoch etapách, pričom v prvej etape, ktorá by sa mohla 
uskutočniť na jar 2013 by sa upravil terén a uskutočnilo zatrávnenie pozemkov. V druhej etape sa 
obec pokúsi nájsť finančné prostriedky z dotácií a sponzorov, ktorý by vyhotovili lavičky, 
preliezky, hojdačky, atď.  
 
B/ žiada 
starostu obce potupovať v zmysle bodu A/ uznesenia.  
 
Termín: podľa textu       Zodpovedný: starosta obce  
 
 



uznesenie č. 238/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí so zámerom  
odpredaja časti obecného pozemku z parc.reg. „C“ č. 2313/1 vo výmere cca 356m2 a súhlasí 
s vyhotovením geometrického plánu Ivanom Tkáčikom, Pivničná 30, Svätý Peter podľa predloženej 
situácie. Po vyhotovení geometrického plánu ho predložiť  na odsúhlasenie obecným 
zastupiteľstvom za účelom predaja pozemku. Cena sa určí po predložení geometrického plánu.  
  
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
uznesenie č. 239/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 

- zálohu na dotáciu pre OŠK vo výške 80% z minuloročného rozpočtu na mesiac január 
a 100% z minuloročného rozpočtu na mesiac február 

 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 240/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie 

- informácie o podaných žiadostiach o dotácie na: 
a) kamerový systém , žiadaná dotácia 15 600 €, vlastné zdroje 3900 €  
b) odstránenie negatívnych účinkov dažďových vôd v intraviláne obce, žiadaná dotácia 

20 836,33 €, vlastné zdroje 1 696,65 €    
 
uznesenie č. 241/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 

- vykonané stavebné úpravy a údržbu kultúrneho domu 
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 242/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ neschvaľuje 

- vypracovanie projektovej dokumentácie na prestavbu a rozšírenie kultúrneho domu 
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 



uznesenie č. 243/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
so zverejnenie daňových dlžníkov – fyzické osoby v súlade so zákonom č. 563/2009 Z.z.  na 
webovej stránke obce a na úradnej tabuli obecného úradu.  
 
uznesenie č. 244/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s dobudovaním solárneho systému a tým naplnením merateľného ukazovateľa „ zvýšený 
inštalovaný výkon zariadenia zodpovedajúci obnoviteľným  zdrojom energie 0,01 MW“ 
 
B/ schvaľuje  
s tým súvisiace nasledovné výdavky: 

1. projektová dokumentácia „ Základná škola, rekonštrukcia a nadstavba – ohrev teplej pitnej 
vody“  300€ 

2. vyhotovenie verejného obstarávania vo výške 380€ 
3. vybudovanie solárneho systému vo výške 10 000 € z rezervného fondu 

 
C/ žiada 
starostu obce postupovať v súlade bodov A/ a B/ uznesenia    
 
Termín: ihneď       Zodpovedný: starosta obce  
 
  
uznesenie č. 245/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ vyhovuje v plnom rozsahu  
upozorneniu okresného prokurátora v Komárne Pd 27/2013 – 3 zo dňa 31.01.2013 
 
B/ ukladá 
Obecnému úradu vypracovať VZN o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného 
odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa miestnych podmienok   
 
 
uznesenie č. 246/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje  
preplatenie faktúr : 
• za vypracovanie žiadosti o NFP na zorganizovanie „Obecného dňa“ 600 € 
• za spracovanie povinných príloh k žiadosti o NFP 600 € 
• za materiál na vybudovanie karanténnej stanice pre túlavých psov v celkovej výške 394 € 
• za zimnú údržbu miestnych komunikácií a odhŕňanie snehu vo výške 1 900 € za mesiac január  
• za náhradné diely na traktor vrátane spodného tiahla vo výške 1 090 € 
• za uloženie odpadu za január vo výške 1 872 € 
  
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
 



uznesenie č. 247/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ ukladá 
aby na ďalšie zasadnutie OZ komisia výstavby prehodnotila výšku FO a údržby a zároveň to 
prehodnotila aj finančná komisia. 
 
B/ ukladá 
komisiám  postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu  Zodpovední: predsedovia komisie 

výstavby a finančnej komisie  
 
uznesenie č. 248/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s predloženým návrhom plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva Obce Svätý Peter na rok 2013 
 
uznesenie č. 249/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s vypravovaním projektovej dokumentácie v súlade s výzvou ROP 4.4 a -2013/01  
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
uznesenie č. 250/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ ruší  
ods. 2 časti A/ uznesenia č. 186/2012 z 13. zasadnutia OZ konaného dňa 19.09.2012  
o podpísaní Zmluvy o budúcej darovacej zmluvy na bezodplatný prevod pozemkov pod stavbou do 
vlastníctva Nitrianskeho samosprávneho kraja  
 
B/ ruší  
uznesenie č. 187/2012 z 13. zasadnutia OZ konaného dňa 19.09.2012 týkajúci sa nesúhlasu prípravy 
podkladov na zriadenie karanténnej stanice pre psov 
 
 
C/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ a B/ uznesenia 
 
Termín: dňom 12.03.2013     Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 251/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 

1. dotáciu pre obecný športový klub vo výške 14 610 € na zabezpečenie činnosti 
2. financovanie prepravného pre obecný športový klub obecným autobusom vo výške  
2000 € 
3. dotáciu pre Spolok vinárov sv. Urbana vo výške 1000 € na organizovanie jubilejného 
ročníka „Súťaže vín“ 



uznesenie č. 252/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 
podpísanie Zmluvy o uzavretí budúcej kúpnej zmluvy v súlade s ustanoveniami § 9a, ods.8, písm. 
e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov na nehnuteľnosť:   
 
Budúci predávajúci Obec Svätý Peter po vybudovaní stavby stavebníkom COOP Jednota a.s.,  
spotrebné družstvo, Hlavné námestie 6, 940 49 Nové Zámky „ Svätý Peter, Supermarket COOP  
Jednota – Úprava na ceste II/589“  na pozemku, ktorý spadá pod katastrálne územie Svätý Peter,  
Správa katastra v Komárne, podľa projektovej dokumentácie za účelom vyhotovenia jazdných  
pruhov, ktoré sa plynulo napájajú na cestu II/589 prevedie budúcemu kupujúcemu Nitrianskemu  
samosprávnemu kraju, Rázusova 2A, Nitra pozemok pod horeuvedenou stavbou. Pozemok pod  
stavbou v k.ú. Svätý Peter je vedený na LV č. 1582, označený ako parc. reg. „C“ č. 880, druh  
pozemku zastavané plochy a nádvoria, o výmere 9 849 m2.  
 
B/ukladá  
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
uznesenie č. 253/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ neschvaľuje  
žiadosti o dotácie z rozpočtu obce na rok 2013 pre:  

- Klub dôchodcov nového storočia 
- Csemadok 
- MS – Konvalinka 
- Sl. červený kríž 
- OZ Dieťa budúcnosti 
- ZŠ s MŠ  VJM 
- AK Elán 
- Športový – strelecký klub 
- ZŠ s MŠ  
- Reformovaná kresťanská cirkev 
- OZ Detský klub – Horčičné semeno 
- Forlife, n.o. – všeob. nemocnica KN 

 
 
         Ing.Terézia Horváthová 
                 prednostka OcÚ  
 
Zapisovateľka : Ing. Zuzana  Kovácsová 
Vo Svätom  Petre , 22.03. 2013 
 
Overovatelia :  
 
Ing. Jozef Zakar      .......................................................... 
 
 
 
Dóczé Bálint       ......................................................... 
 


